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Abstract (en)
The present invention relates to an improved folding knife. <??>This knife comprises a blade (2) whose heel (3) is mounted pivotably on an
intermediate piece (5) made from plastic or composite material, equipped with a spring leaf (7) interacting with the heel (3) of the blade (2) and
inserted then fastened by adhesive bonding in a housing (6) provided at one of the ends of a wooden handle (1). <??>This knife may have multiple
applications, such as woodworking or the cutting of various articles. <IMAGE>

Abstract (fr)
La présente invention concerne un couteau fermant perfectionné. Ce couteau comporte une lame (2) dont le talon (3) est monté pivotant sur une
piéce intermédiaire (5) en matériau plastique ou composite, munie d'une lame-ressort (7) coopérant avec le talon (3) de la lame (2), et insérée puis
fixée par collage dans un logement (6) prévu a l'une des extrémités d'un manche en bois (1). Ce couteau peut avoir de multiples applications, telles
que le travail du bois ou la découpe d'objets divers. <IMAGE>
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